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Věc: Žádost o informace dle zákona 106/99Sb a 123/1998Sb 
 
 
Dobrý den, 
žádám o sdělení, tedy informaci, jaký hlukový limit vyjádřený v dB platí u dálnice D1 
a silnice II/602 v katastru MČ Brno-Bosonohy, a to jak ve dne, tak I v noci (prosím 
neplést s maximálním hlukovým limitem SHZ).  
          

Žádám Vás tímto tedy o zaslání kopie správního rozhodnutí, kterým byl tento limit 
stanoven, jeho stanovení a odůvodnění. Prosím o informaci zda-li byl vypočten či 
změřen, neb pro každou komunikaci je limit hlučnosti stanoven individuálně na 
základě hlučnosti doložené k rozhodnému datu, prosím o jeho přesné vyjádření.  
 

Žádám Vás tímto o kopii informace, kdy tento limit vstoupil v platnost jak u D1, tak I u 
II/602. Neb žádné ze všech ČOP nenese správní rozhodnutí, kterým by byl tento limit 
stanoven. 
 

Žádám o informaci, zda-li hlučnost od rozhodného dne do současnosti v chráněných 
prostor staveb u dálnice D1 a II/602 v katastru MČ Brno-Bosonohy překročila limit 
limit SHZ jak ve dne, tak I v noci.  
 

Žádám o informaci, zda-li hlučnost v chráněných prostorech staveb od rozhodného 
dne do současnosti u dálnice D1 a II/602 v katastru MČ Brno-Bosonohy rostla o vice 
než 2 dB. 
 
Žádám o informaci, zda-li hlučnost v chráněných prostorech staveb od rozhodného 
dne do současnosti u dálnice D1 a II/602 v katastru MČ Brno-Bosonohy přesáhla ve 
dne úroveň 72 dB a v noci 62dB. 
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Žádám o informaci, zda-li pokles hlučnosti u dálnice v Bosonohách splňoval RDM 
hlučnosti, či dokonce splnil hlukový limit definovaný v předchozím správním 
rozhodnutí. Žádám o doložení. 
Informace dle zákona 123/1998Sb 
 

Žádám o informaci, zda-li hlučnost k rozhodnému datu jak u D1, tak I u II/602 
splňovala podmínku aplikace SHZ, tak aby se mohl aplikovat limit.  
 
Žádám o informaci dle zákona 123/1998, zda-li v současnosti je možno přijmout limit 
SHZ u D1, není-li známa hlučnost k rozhodnému datu, v roce 2010 však klesla 
hlučnost u z 66dB přes noc (hlučnost ve dne není známa). Prosím I o odůvodnění. 
 
Žádám o informaci dle zákona 123/1998, zda-li v současnosti je možno přijmout limit 
SHZ II/602, není-li známa hlučnost k rozhodnému datu, v roce 2015 však hlučnost 
dosahoval 74 dB přes den a 66,3 dB přes noc. Prosím I o odůvodnění.  
 
 
Děkuji 
 

 
 

 

 

 

 

 

 




